

2008 奧地利拍全能公開賽 29-31/8/2008 Racketlon Worldchampion 2008



本院成員體育部導師韓雪女士、張峻同學及聯合書院鄭偉傑同學遠赴奧地利參加「2008奧地利拍全能公開賽」，獲參賽組別第六名的優異成績。

College member, Ms Hon Suet from

Physical Education Unit and her teammates, Mr Cheung Chun and Mr Cheng Wai-kit (UC student) won the sixth place in the Racketlon Worldchampion 2008 in Austria.

恒生樓開學飯 4/9/2008

Hang Seng Hall Orientation Week Welcoming Dinner



合共一百二十位恒生樓宿生及書院嘉賓出席恒生樓開學飯活動。
About 120 residents of Hang Seng Hall and College guests participated in the Welcoming Dinner.

書院新生開學典禮 5/9/2008

United College Initiation Ceremony for Freshmen



輔導長王香生教授歡迎新生加入聯合書院大家庭。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, welcomed the freshmen class to United College.



學生會監議會盧善瑩同學鼓勵聯合同學投入書院生活。

Miss Ron S Y Lo, Chairperson of the Student Union Council, encouraged College students to participate in extra-curricular activities.



院長馮國培教授於書院午餐歡迎各位教職員參加是次新生開學典禮。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, welcomed the College staff that joined the Initiation Ceremony for Freshmen at the College Luncheon.



台上典禮行列帶領新生高唱校歌。
The procession on stage led the freshmen to sing the College Song.



聯合書院國際演講會示範會議及交職典禮 11/9/2008 & 18/9/2008 Demonstration Meeting and Inauguration Ceremony of United College Toastmasters Club

聯合書院國際演講會於示範會議邀得多位資深的國際演講會會員到場指導及示範，同學反應熱烈。

The United College Toastmasters Club invited a number of experienced toastmasters to present their public speaking skills at the demonstration meeting which was well attended by College students.



院長馮國培教授、國際演講會香港分區主席譚建輝先生、輔導長王香生教授、聯合書院國際演講會榮譽顧問慧凱倫教授、院務主任李雷寶玲女士及聯合書院國際演講會新任幹事主持切餅儀式。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, Mr K F Tam, Division K Governor of Toastmasters International Hong Kong, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Professor Helen Wise, Honourary Advisor of United College Toastmasters Club, Mrs Christina Li, College Secretary and the new Executive Committee of United College Toastmasters Club conducted the cake cutting ceremony.